
Zápis z SZ LLM 23. 11. 2024 Biskupské gymnázium Hradec Králové

Zápis ze zasedání Sněmu zástupců LLM
konaného 23. 11. 2024

Biskupské gymnázium Hradec Králové

Docházka

Přítomni s hlasovacím právem:

Za kmeny (25 z 41 kmenů)
Antonín Hodal - Tonda (Bobři), Jaromír Šrámek - Ferda (Bobři), Ondřej Červenka - Červenka
(Bobři), Tomáš Jurkovič - Manehonga (Drum bun), Martin Svoboda - Soda (Hinajankaga),
Šimon Mošnička - Poison (Hinajankaga), Kristýna Křížková (Jestřábi), Markéta Šťastná -
Maky (Jestřábi), Kamila Lunerová - Maqiyémi (Jezerní lidé), Marta Ryšavá (Jezerní lidé),
Josef Sokol - Škarman (Jilm), Jan Kožíšek (Kruh), Štěpán Kratochvíl (Kruh), Martin Lehký -
Marťa (Okwaho), Pavel Bartoš (Osmaka Opo), Zuzana Majdlochová - Wigmunkewin
(Osmaka Opo), Albert Mináš - Hrom (Otyokwa), Vlastimil Růžička (Sokoli), Jáchym
Hažmuk - Tokala (Stopaři), Kateřina Rozinková (Strážci pokladů), Jan Hladík - Chirurg
(Stražci údolí), Kryštof Matějka - Štófy (Strážci údolí), Petr Kopřiva - Výr (Strážci údolí),
Tomáš Macek - Netopýr (Stromolezci), Ivana Dalíková - Viktorka (Ťapáč), Jiří Plšek -
Waštélaka (Tate Osmaka), Sabina Mistrová (Tate Osmaka), Jiří Zelenka - Zelí (Trilobit),
Milan Vavříček (Trilobit), Nela Janoušková - Wabluška (Trilobit), Radka Zelenková - Šawi
(Trilobit), Gabriela Modřanská - Gábina (Tussilago), Kateřina Pejšová - Lasík (Tussilago),
Eva Weislová (Wahpeton), Eva Beránková - Klokša (Walden), Aleš Sedláček - Tokaheya
(Walden), Jan Hoffmann (Walden), Petr Harant - Gu (Walden),
Jaroslav Beránek - Jarda (Wallowa), Pavel Spálený - Yučikala (Wanagi Oyate), Milan
Pernický - Perník (Wannawega), Michal Novák - Garf (Zuyá Wičhá)

Za náčelnictvo
Tomáš Sadílek, Marek Havrlík, Tibor Parák, Lucie Vaňková, Filip Chmel, Dita Laštovičková,
Pavlína Hlaváčová

Za stráže
Jaroslav Šťastný - Aki, Nicol Venclová - Zi, Petr Vilhelm - Willy, Petr Hrubý - Buck, Marie
Bílá

Za rody
-

Přítomni bez hlasovacího práva:
Jindřiška Trunečková - Vážka (Bobři), Kristýna Beránková - Kůzle (Bobři), Tomáš Koubek -
Okeya (Drum bun), Ilona Svobodová - Owotanla (Hinajankaga), Jan Bejček - Tokhatamani
(Jestřábi), Kateřina Sadílková - Ileyawin (Strážci údolí), Martin Hanuš - Stín (Strážci údolí),
Václav Svoboda - Coral (Strážci údolí), Anna Vavříčková - Metyma (Trilobit), Martin Pejša -
Medvěd (Tussilago), Vlastimil Kubát (Wannawega), František Kožíšek - Biminiji
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Omluveni (8 kmenů ze 41):
Arapaho, Huascaran, Kynkažu, Lacerta Peta, Changleska Thozi, Omaha, Tančící Lososi,
Mawadani
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Zápis SZ
Předsedající: Kamila Lunerová a Nicol Venclová
Zapisovatel: Eva Weislová, Martin Hanuš
Sčítací komise: Marie Bílá, Marta Ryšavá, Kristýna Křížková

Zahájení SZ v 9:03. Ohnivec zahájil.

Proběhla zkouška hlasování online formou, pomocí QR kódů.

Přítomných hlasujících 41 z kmenů, k tomu 7 za náčelnictvo, 0 za rody a 5 za stráže
Přítomných je 24 kmenů z 36. SZ je tedy usnášeníschopný.
Celkem 53 delegátů SZ

Hlasování o postech na SZ:
pro 53 proti 0 zdržel se 0
návrh schválen

Předsedající představili program SZ

Program Sněmu zástupců - Sobota 23. 11. 2024
8:30 Prezence

9:00 Zahájení Sněmu zástupců

- Zahájení Sněmu zástupců
- Náležitosti SZ
- Kontrola hlasovacího systému
- Schválení předsedajících a řídících orgánů SZ
- Schválení programu

- Zprávy členů náčelnictva a ústředí (1. část)
- Náčelník - Tomáš Sadílek - Ótapi Pȟéta
- Ústředí - Kristýna Kubištová
- Hospodář - Petr Kopřiva - Výr
- Kontrolní revizní komise - Milan Pernický - Perník

- Kontrola plnění úkolů z minulého SZ
- Schválení účetní závěrky
- Schválení příspěvků

9:35 Přestávka

9:45 Pokračování programu

- Zprávy členů náčelnictva a ústředí (2. část)
- Ohnivce - Tibor Parák - Wičákha
- Marek Havrlík - Nechodí
- Dita Laštovková - Todi
- Martin Lehký - Marťa
- Pavlína Hlaváčová - Tawasentha
- ÚROP - Petr Vilhelm - Willy
- Časopis Woodcraft - Gabriela Modřanská - Gábina
- Kateřina Pejšová - Lasík
- Aleš Sedláček - Tokaheya
- Filip Chmel
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- Lucie Vaňková
- Fundraiser - Matěj Keka

12:15 Přestávka na oběd

13:30 Pokračování programu

- Mistrovství Hlasatel Woodcraftu
- Svitek pro Malou lóži
- Projekt Soví louka
- Projekt Klenova bouda

15:30 Přestávka

15:50 Pokračování programu

- Kalendárium 2025 (1. část)
- Způsob volby členů ÚROP
- Úprava VŘ a Stanov
- Diskuze – chystané změny v SBK

17:30 Přestávka

17:50 Pokračování programu

- Schválení usnesení
- Kalendárium 2025 (2. část)
- Diskuze

19:00 Ukončení SZ

19:10 Večeře

20:10 Pokračování diskuze

SZ hlasoval o schválení programu v navrženém znění.
Pro: 52 proti: 0 zdržel se: 1
Návrh schválen.

Zprávy z náčelnictva - 1. část

Tomáš Sadílek - Ótapi Pȟéta - Náčelník
● Zhodnocení uplynulému roku

o Poděkování činovníkům akcí - lidem kteří žijí myšlenkami woodcraftu.
Náčelnictvo se snaží tohle podporovat.

o Povzdech nad neshodami uvnitř ligy, naznačení nefunkční komunikace mezi
některými lidmi.

o Náčelnictvo

▪ schází se každý měsíc a podle potřeby konkrétních projektů častěji
o Kancelář

▪ První část roku tvořena Kamilou Válkovou a Petrem Kopřivou.

▪ V průběhu roku se složení změnilo na: Kristýna Kubištová (vedoucí
kaneláře), Sarah Maria Šimková (administrativní pracovnice), Petr
Kopřiva (hospodář) a Matěj Keka (fundraiser)

o Událo se v LLM
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▪ Výročí kmenů Strážci údolí a Osmaka Opo 30 let a Tussilago 40 let

▪ Čekáme nový kmeny Yellow knife a vznikl rod Pět strak
o Naplňování plánu

▪ Funkční vedení LLM s definovanou strukturou
● Máme fundraising

▪ Metodiky pro vedení kmene
● Plánováno na rok 2025

▪ Náčelnické zkoušky
● V roce 2025 proběhnou Náčelnické zkoušky
● Tvoření nového systému

▪ Náčelník VL
● 5 akcí pro VL ročně
● Nastavený komunikační kanál

▪ Funkční komunikační kultura
● Newslettery
● Práce na nových webových stránkách

▪ Akce pro mladší VL

▪ Základny jsou funkční a soběstačné

Zpráva ústředí

● Vedoucí kanceláře - Kristýna Kubištová
○ Kristýna Kubištová - Krista
○ Prošla Kruhem

● Administrativní pracovnice - Sarah Maria Šimková
○ Sarah Maria Šimková - Quesaria

Zpráva hospodáře

● Výnosy i náklady za rok 2023 klesly po ukončení
● Účetní zisk za 2023 - 594 668 Kč
● Z Kanadského daru zbývají peníze už jen na Samechov a Bobří klubovnu

Zpráva kontrolní a revizní komise
● Kontrola za rok 2023 proběhla 7. 11. 2024
● Uzavřeno bez připomínek

a) Účetnictví
● inventarizace zásob, úhrady pohledávek a závazků, zúčtování záloh, účtování

časového rozlišení a dohadných položek, účtování investic, inventarizace účtů.
b) Účetní doklady - přijaté faktury

● formální náležitosti dokladů, evidence závazků.
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c) Majetek
● inventarizace a účetní evidence majetku, evidence a zaúčtování technického

zhodnocení, účtování na analytických účtech.
d) Daně

● zpracovaná a odevzdaná přiznání, výkazy účetní závěrky, daňové odpisy
majetku, sledování obratu pro účely DPH.

e) Mzdy
● evidence zaměstnanců, dodržování pracovněprávních předpisů, mzdová

dokumentace, kontroly ze strany úřadů.
f) Dotace

● čerpání a proplácení dotací MŠMT a MHMP, vrácení nevyčerpaných dotací
MHMP a MZV ČR, čerpání a vyúčtování dotací EU.

g) Hospodárnost provozu
● rozúčtování nákladů a výnosů na střediska, elektronická komunikace, správa a

vymáhání pohledávek.
h) Ostatní

● inventarizace pokladní hotovosti, evidence členů a členských příspěvků,
pojištění majetku LLM (nemovitosti a dopravní prostředky).

● S připomínkami
a) Účetnictví

● pozvolna doplňovaný systém účetních směrnic;
● číslování dokladů v účetnictví;
● chybějící čísla v některých číselných řadách ovlivněna způsobem využívání

účetního software
b) Účetní doklady - pokladny

● drobné formální nedostatky (košilky, podpisy).
c) Ostatní

● není nastavena úplná systematičnost a jednotnost v zakládání a archivaci smluv
a dalších dokumentů.

● Závažná zjištění
a) Účetnictví

● při uzávěrce nebyly zúčtovány kurzové rozdíly na bankovním účtu, vedeném v
CAD;

● za rok 2023 nebylo provedeno proúčtování podílu odpisů majetku pořízeného
z investičních dotací do výnosů; není zaúčtováno správně ani v minulosti
(počítáno z daňových odpisů namísto účetních).

● BYLO DOPORUČENO V ROCE 2024 PROVÉST INVENTURU A
PŘEÚČTOVÁNÍ ZA VŠECHNA MINULÁ OBDOBÍ PŘES ÚČET 933

● BYLO DOPORUČENO V ROCE 2024 PROVÉST PŘEÚČTOVÁNÍ (=
VYČIŠTĚNÍ) STARÉHO ZŮSTATKU ÚČTU 933

● BYLO DOPORUČENO VÉST INVESTIČNÍ DOTACE NA 901
ANALYTICKY PODLE JEDNOTLIVÝCH DOTAČNÍCH SMLUV

● Kontrolní a revizní komise doporučuje sněmu zástupců schválit účetní závěrku
za rok 2023, včetně vypořádání výsledku hospodaření.

● Doporučení kontrolní a revizní komise
● Průběžně doplňovat a aktualizovat systém vnitřních účetních směrnic LLM.
● Provést inventuru proúčtování podílu odpisů majetku pořízeného z investičních

dotací do výnosů za rok 2023 i roky předchozí a provést přeúčtování přes účet
933.
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● Provést odúčtování starého zůstatku účtu 933.
● Provést analytické rozúčtování investičních dotací na syntetickém účtu 901

podle jednotlivých dotačních smluv.
● Nadále sledovat průběh vymáhání pohledávek za bývalým správcem základny

Fram.

Hlasování o účetní uzávěrce
Hlasování o účetní uzávěrce:
Pro: 53 proti: 0 zdržel se: 0
Návrh schválen.

Příspěvky pro rok 2025
● Příspěvky zůstávají ve stejné výši jako pro rok 2024, aby byla zachována

dostupnost pro všechny děti.
● Je možnost dobrovolného příspěvku přes program… (déle představený ve

zprávě fundraisera)
Hlasování o příspěvcích:
Pro: 52 proti: 1 zdržel se: 0
Návrh schválen.

Zprávy z náčelnictva - 2. část

Tibor Parák - Wičákha - Ohnivec
● Práce ohniveckého společenství

o Ohnivecké setkání

▪ Platforma na vyměňování zkušeností
o Jarní klíčení

▪ Seberozvojová akce

▪ Letos téma - Přežít - v jungli každodenního shonu
o Táboření ohnivců a absolventů ohniveckých čotokev

▪ Akce s návazností na ohniveckou čotokvu

▪ Plánuje se malá
o Výroční sněm LLM
o Ohnivecké setkání

▪ Téma - Síla příběhu
● Příští rok

o Jarní klíčení
o Sněm LLM 19. 7. 2025 na Kosím potoce
o …
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Marek Havrlík - Nechodí - Místonáčelník
● Příprava téma a harmonogramu
● Takový vyvolávač náčelnictva
● Pomoc s utvářením nové kanceláře
● Reprezentuje LLM a reprezentuje jí na ČRDM
● Proběhlo

o Indiánské vítání jara v Říčanech
o Dny dobrovolnictví
o Dětský den na Pražském hradě
o Mezinárodní táboření a online setkání

● Lážoplážo
o Lážonapláži - Voda
o Lážoplážo - Táboření
o Lážowandro
o Lážopoplážo - setkání
o Lážovzimě - Víkendové jarní táboření

● Sociální sítě
o Nový členové Metyma (Trilobit), Zuzu a Bára (Ťapáč)

Přestávka 10:33
Pokračování programu 10:47

Zprávy z náčelnictva - 3. část

Dita Laštovičková - Todi - Náčelnice pro ML
● Komunikace se zástupci dětských kmenů - online setkání čtvrtletně
● Komunikace s dětskými kmeny kolem plánování Velkých her
● Komunikace s Vládou o hygienických požadavcích na tábory
● Velké hry

○ Stará Praha (Ťapáč), Čiwawa (Todi), Stopa Černého Vlka (Bobři), Kiwendotha
(Trilobit)

○ Letos převzal Mahykanovu palici kmen Trilobit
● Materiály na program na schůzky - možnost zakoupení kartiček na poznávání a vyuku,

například ptáků v Obchůdku LLM
●

Martin Lehký - Marťa - Vzdělávání
● Náčelnické zkoušky

○ Letos proběhly
○ 8 přihlášených, 6 účastníků z toho 4 úspěšně dokončily
○ Předání Chirurgovi

● Tábor v Banátu
○ Tábor pro děti krajanů v Banátu
○ Zúčastnilo se 17 děti
○ Letos financování z darů

Pavlína Hlaváčová - Tawasentha - Svitek pro ML
● Úprava Svitku březové kůry pro Malou lóži
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● Práce od roku 2020
● Připraven návrh na nový SBK pro ML

○ Bude ke schválení v odpoledním bloku

Petr Vilhelm - Willy - Předseda ÚROP
● Sestava - 9 členů, v průběhu roku sníženo odchodem Waštěwin na 8 členů

○ Willy, Coral, Čiksika, Yučikala, Karča, Lasík, Vlastík, Perry, Waštěwin
● Slabší období ÚROP při hledání cesty k revizi SBR

Gabriela Modřanská - Gábina - Časopis Woodcraft
● Poslání časopisu

○ Dobrovolnická práce nejen členů LLM
● Předplatné

○ Pravděpodobně dojde k navýšení předplatného za tištěnou verzi
○ Pro rok 2024 - 68 předplatných pro tištěnou verzi a 5 pdf verzí od nečlenů

LLM
● Web časopisu - casopiswoodcraft.cz
● V současné výši cena předplatného za 4 čísla pokryla vydání jednoho
● Digitalizace starších čísel časopisu Woodcraft a Bizoního větru
● Hledají se dobrovolníci na digitalizaci a další práce v redakci

Kateřina Pejšová - Lasík - Tým VL
● Tým pro zprostředkování akcí pro VL

○ Lasík, Okeya, Maquiemi
● Infomují a propagují akce pro VL, ne nutně je sami organizují
● Pokud chce někdo zpropagovat akci pro VL v lize, může se na tým obrátit, případně se

lze obrátit s nápadem na akci, na kterou člověk nemá kapacitu an organizaci
● Obrátit se je možné na mailovou adressu velkaloze@woodcraft.cz

Aleš Sedláček - Tokaheya - Kosí potok
● Oprava louky po poničení prasaty na dřevní brigádě
● Stříhání a ošetřování stromů v sadu, ovoce bohužel z velké části pomrzlo
● Na senné brigády jezdí méně lidí než na dřevní, hodilo by se víc

Filip Chmel - Základny
● Fram

○ Zprovoznění podkroví
○ Označení kajut
○ Povedla se kolaudace a vyúčtování dotace z MŠMT - klubovna v podkroví
○ Výzva na převzetí udržování Framu
○ Plány do budoucna

● Jahodina v odpoledním bloku

Lucie Vaňková - Lucka - Specifické financování
● Účast s Nechodím na FRIN kurzu o fundraisingu
● Šablony

○ Prostředky zhruba 1,8 milionu na tři roky
● Tři typy šablon pro kmeny (dotace)
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Zpráva fundraisera - Matěj Keka
● Za rok 2024 se podařilo získat dary přesahující 1,6 milionu korun
● Kruh dárců

○ V současnosti 30 dárců
○ Pro rok 2025 plán na získání dalších alespoň 75 dárců

Přestávka 11:56
Pokračování programu 13:35
Počet hlasujících zůstává 53.

Mistrovství Hlasatel woodcraftu
● Mistrovství za službu lize převyšující mistrovství Tříletá služba
● Vlastimil Růžička navrhuje na udělit toto mistrovství:

○ Jiřímu mackovi - Čiksikovi
■ Zpracování SBK
■ Jeden z otců společenství Midewiwin
■ Vzdělávací kurzy
■ Náčelnictvo podportuje nominaci

○ Aleši Sedláčkovi - Tokaheyovi
■ Získání a starání se o louky na Kosím potoce
■ Práce na
■ Náčelnictvo podportuje nominaci

Hlasování o mistrovství pro Jiřího Macka - Čiksiku:
Pro: 50 proti: 1 zdržel se: 2
Návrh schválen.

Počet hlasujících se zvýšil na 54.

Hlasování o mistrovství pro Aleše Sedláčka - Tokaheyu:
Pro: 52 proti: 0 zdržel se: 2
Návrh schválen.

Svitek pro ML
● Úpravy byly dělány s myšlenkou naučit děti základním dovednostem, které jsou pro

woodcraftery důležité. Podle této myšlenky je vybraných i 200 činů do SBK pro ML.
Vynechané z výběru jsou převážně pera co se v ML neplní.

● Úpravy orlích per pro VL by neměl být zdržující faktor pro vydání SBK por ML.

Hlasování o Schválení úprav činů pro ML:
Pro: 53 proti: 0 zdržel se: 1
Návrh schválen.

● Diskuze o tom jestli by se měly schválit i případné změny ve znění činů nemá závěr
● Zvážení aplikace pro SBK pro ML

Hlasování o pověření Náčelnictva vydáním SBK pro ML v tištěné formě:
Pro: 53 proti: 0 zdržel se: 1
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Návrh schválen.

Projekt Soví louka
● V létě na louce tábořili dva kmeny a na louce tábořílo přes rok i několik dalších členů
● Předložen plán na rekonstrukci a přístavbu chaty
● V kuchyni by měla být místnost pro správce
● Změna územního plánu na …

○ Náčelnictvo tento krok podporuje a zatím nenašlo důvod proč by změna
neměla proběhnout. Podle informací náčelnictva je to pro LLM výhoda.

● Náčelnictvo by chtělo, aby projekty měly vlastní rozpočty
○ Vytvořme „škatulku“ ne fond, abychom mohli začít financovat projekty ještě

před získáním dotace.
● Tábořiště by mělo sloužit primárně pro členy LLM
● Možnost zápůjčky řezbářského nářadí u Williho

Usnesení SZ - Rekontrukci a přístavbě chaty na Samechově
● SZ schvaluje kroky náčelnictva k dokončení vyřízení stavebního povolení na rekonstrukci a

přístavbu chaty č. 109 Vestec u Chocerad a zahájení rekonstrukce v roce 2025.
Hlasování o rekonstrukci na Samechově.
Pro: 53 proti: 0 zdržel: 1
Návrh schválen.

Usnesení SZ - Změna územního plánu
● SZ ukládá náčelnictvu podat žádost na změnu územního plánu obce Chocerady z důvodu

využití činnost LLM.
Hlasování o změně územního plánu na Samechově.
Pro: 53 proti: 0 zdržel: 1
Návrh schválen.

Přestávka 15:35
Pokračování programu 15:47

Projekt Klenova bouda
● Rekonstrukce zahájena
● Staré budovy v dezolátním stavu byly zbourány, položena nová základová deska
● Krovy jsou aktuálně v procesu stavby
● Dokoupen pozemek okolo stavby cca 1700 m2
● Letos by se měla stihnout postavit střecha
● Máme vrt s dostatečným průtokem, který pokryje potřeby objektu
● Plán do budoucna

○ Kořenová čistička na odpad, tepelné čerpadlo, vybavení a interiérové zařízení
○ V roce 2025 by měla být budova zkolaudována
○ Zahájení provozu na zimní sezónu 2026/27

● Celková cena k dotažení ke kolaudaci je zhruba 39,5 milionu a dalších 4,5 milionu v
následných pracech

● Celkové příjmy jsou zatím zhruba 26 milionů + milion půjčka od A-TOM a
rozjednaných dalších zhruba 7,5 milionu (vč. projektu spravedlivá transformace)

● Celkově jisté
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○ Náklady + Závazky 39 495 985,97 Kč
○ Dotace + Přísliby 26 999 677, 00 Kč
○ Rozdíl = Případná půjčka 12 496 308, 97 Kč

● Celkově jisté + plánované
○ Náklady + Závazky 43 995 985,97 Kč
○ Dotace + Přísliby 34 649 677,00 Kč
○ Rozdíl = Případná půjčka 9 346 308,97 Kč

● Ve variantě “Celkově jisté” by v nejhorším případě měl stačit úvěr 10 milionů
● Webové stránky www.klenovabouda.cz
● Žádost o pomoc při plánování interiéru a komunikace při plánování s místními spolky

a školami

Počet hlasujících se snížil na 52. SZ zůstavá usnášeni schopný 24 z 41 kmenů.

Usnesení SZ - Úvěr na projekt Klenova bouda
● SZ uděluje mandátNáčelnictvu zajistit úvěr v případě potřeby dofinancování projektu

Klenova Bouda - Jahodina v maximální výši 10 mil. Kč.
Hlasování o úvěru na projekt Klenova bouda.
Pro: 42 proti: 4 zdržel: 6
Návrh schválen.

Způsob volby členů ÚROP - 1. část
● Neshoda mezi Náčelnictvem a ÚROPem o bodu vetování schváleného kandidáta
● představen průběh projednávání mezi ÚROP a Náčelnictvem

Úprava VŘ a Stanov

● Návrh změn ve stanovách a vnitřním řádu – soulad stanov a vnitřního řádu (podněty),
pozice Rengera, směrnice upravují další činnost, opět by měly být v souladu se
stanovami a vnitřním řádu, jestli by některé pozice v náčelnictvu měli být voleny
přímo, změna celého volebního systému náčelnictva.

Přestávka 17:23
Pokračování programu 17:47

Počet hlasujících se snížil na 51. SZ zůstavá usnášeni schopný 23 z 41 kmenů.

Způsob volby členů ÚROP - 2. část

Usnesení SZ - Způsob volby členů ÚROP
● Sněm zástupců schvaluje předložený návrh na volbu členů ÚROP, jako tezi pro

zapracování do vnitřního řádu. Po dopracování finálního znění předloží náčelnictvo
návrh pro schválení per rollam.

Stránka 12 z 16

http://www.klenovabouda.cz


Zápis z SZ LLM 23. 11. 2024 Biskupské gymnázium Hradec Králové

○ Náčelník ÚROP je volen na dobu tří let. Náčelník ÚROP je členem
rozšířeného náčelnictva LLM.
Každý člen ÚROP, případně SZ může navrhnout nového člena ÚROP v
případě, že počet členů nedosahuje počtu 12.

Na volebním sněmu je volena vždy jedna třetina členů ÚROP z plného počtu
12 lidí (max 4 lidi, v případě, že počet členů je 12). V případě, že není plný
stav ÚROP, může být chybějící počet členů dovolen na SZ. Případně se
s novými členy volí i příslušný počet dalších členů, aby byla volbou potvrzena
1/3 členů.

Volba a schvalování členů ÚROP probíhá stejně jako hlasování o rozšířeném
náčelnictvu. Náčelníka ÚROP si členové ÚROP zvolí ze svého středu do 3
měsíců od volebního sněmu zástupců. Svoji volbu sdělí ÚROP náčelnictvu a
náčelník LLM pověří náčelníka ÚROP jeho funkcí. Stává se členem
rozšířeného náčelnictva a má veškerá práva z toho plynoucí.

Hlasování o způsobu volby členů ÚROP.
Pro: 30 proti: 8 zdržel: 13
Návrh schválen.

Návrh změn v SBK

Diskuze
● Hrom žádá vyjádření Předsedy ÚROPu Petra Vilhelm - Willyho a člena ÚROPu

Vlastimila Růžičky k rušení Velkých orlích per
● Coral: VOP se rušit nebudou, jen se přidá možnost plnit VOP “na dvě poloviny” a

dovolit méně strmé Stoupání na horu (OP a VOP na třetiny místo třetiny pro OP a
dvou třetin pro VOP). Celková náročnost titulů by měla zůstat stejná, ale mělo by jít
místo původního VOP splnit 2 OP

○ Velký Sagamor je moc velký skok a tento nebo vyšší titul má uznaných jen 2%
z lidí v registru

● Vlastík: Velkého orlího sachema ipawa nikdo nemá
○ Rovnoměrnost rozložení splněných VOP je problém proč lidi nepostupují v

titulech
○ Navrhoval by snížit přírůstky OP a hlavně VOP mezi tituly (Velký orlí sachem

ipawa 144 OP a 96 VOP)
■ Podle tohohle návrhu by mělo třeba 10 lidí nejvyšší titul

Přestávka 19:43
Pokračování programu 20:13
Počet hlasujících zůstává 51.

Kalendárium 2025
2. - 5. 1. Framl VL
25. 1. Turnaj Ping Pong - Stříbrný Trilobit
25. - 26. 1. Uzení na Bobřím hradě
15. - 16. 2. Vyráběcí/šicí víkend v Praze
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7. - 9. 3. LážoVZimě - Jarní táboření
5. 4. Indiánské vítání jara
11. - 13. 4. Dřevní brigáda
12. 4. Stará Praha
13. 4. Bloudění Woodcrafterů
18. - 21. 4. Setkání rodinných kmenů (SRK)
8. - 11. 5. Bagataway
8. - 11. 5. Nejkrásnější sbírka
16. - 18. 5. Jarní klíčení
24. 5. Choltická Kuňka
31. 5. - 1. 6. Brigáda/workshop Jahodina
31. 5. - 1. 6. Stopa Černého vlka - Malý Walden
31. 5. Čiwawa
13. - 15. 6. LážoNaPláži - Voda
13. - 15. 6. Senná brigáda
20. - 22. 6. Senná brigáda
Asi i 27. - 29. 6. Senná brigáda
12. - 27. 7. Kosák
19. 7. Výroční sněm LLM
21. - 24. 8. Navazující ohnivecká čotokva
23. - 30. 8. Čotokva ML
Asi 12. - 14. 9. Indiání z Točníku
Asi 19. - 21. 9. Kiwendotha
26. - 28. 9. Tawiskara
Někdy v říjnu Rukodělný víkend na Faře
1. - 2. 11. Ohnivecké setkání
14. - 17. 11. LážoPoPlážo
22. 11. Sněm zástupců v Praze
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USNESENÍ SNĚMU ZÁSTUPCŮ LLM
KONANÉ 23. 11. 2024

BISKUPSKÉ GYMNÁZIUM HRADEC KRÁLOVÉ

SZ bere na vědomí
● zprávy členů náčelnictva, kontrolní a revizní komise, ÚROP, hospodáře, ústředí a

fundraisera
● že termín příštího SZ je 22. 11. 2025
● představené možnosti stavby srubu na Samechově

SZ schvaluje
● účetní závěrku za rok 2023
● příspěvky

○ výši členských příspěvků pro rok 2025 takto: děti do 15 let – 350 Kč; studenti,
důchodci – 450 Kč; osoby nad 15 let – 650 Kč, rodiny – 800 Kč. Členský
příspěvek stávajících členů je nutno uhradit do 31. 01. 2025 včetně na ústředí.

○ zvýšení členských příspěvků od 1. února 2025 pro stávající členy za každý
měsíc prodlení platby o 50 Kč

○ pro stanovení kategorie výše příspěvků je rozhodné datum 31.12. 2024
○ zaplacením příspěvku vzniká nárok na online verzi časopisu Woodcraft; tištěná

verze bude dostupná pouze po uhrazení předplatného pro dané období
○ noví členové mají možnost platit pouze poměrnou část členských příspěvků

podle počtu měsíců zbývajících do konce roku
● udělení mimořádného mistrovství Hlasatel woodcraftu Jiřímu Mackovi - Čiksikovi na

nejbližším výročním Sněmu LLM.
● udělení mimořádného mistrovství Hlasatel woodcraftu Aleši Sedláčkovi - Tokaheyovi

na nejbližším výročním Sněmu LLM.
● úpravy činů pro Malou lóži dle předem dodaného návrhu viz příloha 1 a příloha 2
● kroky náčelnictva k dokončení vyřízení stavebního povolení na rekonstrukci a

přístavbu chaty č. 119 Vestec u Chocerad a zahájení rekonstrukce v r. 2025.
● předložený návrh na volbu členů ÚROP, jako tezi pro zapracování do vnitřního řádu.

Po dopracování finálního znění předloží náčelnictvo návrh pro schválení per rollam.
○ Náčelník ÚROP je volen na dobu tří let. Náčelník ÚROP je členem

rozšířeného náčelnictva LLM.
Každý člen ÚROP, případně SZ může navrhnout nového člena ÚROP v
případě, že počet členů nedosahuje počtu 12.

Na volebním sněmu je volena vždy jedna třetina členů ÚROP z plného počtu
12 lidí (max 4 lidi, v případě, že počet členů je 12). V případě, že není plný
stav ÚROP, může být chybějící počet členů dovolen na SZ. Případně se
s novými členy volí i příslušný počet dalších členů, aby byla volbou potvrzena
1/3 členů.

Volba a schvalování členů ÚROP probíhá stejně jako hlasování o rozšířeném
náčelnictvu. Náčelníka ÚROP si členové ÚROP zvolí ze svého středu do 3
měsíců od volebního sněmu zástupců. Svoji volbu sdělí ÚROP náčelnictvu a
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náčelník LLM pověří náčelníka ÚROP jeho funkcí. Stává se členem
rozšířeného náčelnictva a má veškerá práva z toho plynoucí.

SZ uděluje mandát
● Náčelnictvu zajistit úvěr v případě potřeby dofinancování projektu Klenova Bouda -

Jahodina v maximální výši 10 mil. Kč.

SZ ukládá Náčelnictvu

● a ÚROP vydat Svitek pro ML v tištěné formě a vypracovat doprovodné metodické
materiály pro plnění OP.

● podat návrh na změnu územního plánu obce Chocerady za účelem využití území pro
činnost LLM.

● snažit se získávat další prostředky na Projekt Klenova bouda.
● pokračovat v projektu Soví louka dle aktuálních možností.

Hlasování o schválení usnesení.
Pro: 51 proti: 0 zdržel: 0
Návrh schválen.

V Hradci Králové 23. listopadu 2024

21:15 SZ ukončen

………………………………….
za předsedající SZ

…………………………….…..
za zapisovatele
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